

Jamboree 11. - 13. März 2016

Jamboree 2016, March 11th - 13th

E-Mail: jamboree@eaasdc.eu

Planning and implementation of a Jamboree requires sufficient lead time. That's why the right time to prepare for Spring Jamboree 2016 is now!

Any club board with the prospect of becoming a Jamboree host, should act NOW and show the interest! Please forward an informal message to the President of EAASDC. This small step will be very helpful for planning. By the way: each EAASDC Member Club is entitled as a host, in any country and at any site. As many Jamborees took place in Germany, applications from other EAASDC countries will be highly welcome.

The Jamboree Committee as a joint working group of EAASDC and ECTA accompanies applications and is willing to provide assistance in advance of an application! Clubs that did not yet organize a Jamboree are likely to doubt before applying. A number of them will be gone once that you will gain access to experience and planning proposals from previous events. Talk to Axel from the Jamboree Committee, or communicate your willingness to Wolfgang Daiss (President EAASDC) now, as this will allow for sufficient lead time and careful preparation of the event.

Planung und Durchführung eines Jamboree benötigt ausreichend Vorlaufzeit. Deshalb ist jetzt der richtige Zeitpunkt, um das Spring Jamboree 2016 vorzubereiten!

Jeder Clubvorstand, der sich vorstellen kann, Jamboree-Gastgeber zu werden, sollte JETZT aktiv werden und sein Interesse kund tun! Bitte gebt eine formlose Nachricht an den Präsidenten der EAASDC. Dieser kleine Schritt ist sehr hilfreich für die Planung. Übrigens: jeder EAASDC-Mitgliedsclub kann Ausrichter sein, in allen Ländern und an jedem Standort. Weil viele Jamborees in Deutschland stattfinden, besteht der Wunsch nach Bewerbungen aus anderen EAASDC-Ländern.

Das Jamboree-Komitee als gemeinsamer Arbeitskreis von EAASDC und ECTA begleitet Bewerbungen und ist gerne bereit, schon im Vorfeld einer Bewerbung Unterstützung zu gewähren! Clubs, die bisher noch kein Jamboree ausgerichtet haben, werden vor einer Bewerbung einige Fragen haben, von denen sich viele beantworten, wenn auf die Erfahrung und Planungsvorschläge früherer Veranstaltungen zurück gegriffen werden kann. Sprecht gerne Axel vom Jamboree Komitee an, oder meldet Euch jetzt bei Wolfgang Daiss (President EAASDC) damit genügend Zeit für eine gründliche Vorbereitung bleibt.

Editor:

Notice for subscribers with direct debit by SEPA: Until shortly before start of printing of this Bulletin I couldn't find any receipt of payments for the SEPA debits that have been submitted to the bank. So I cannot update the payment status on the address label (for instance "LS-Abo until 201312" means paid until December 2013), which I promised in the February Bulletin.

The next Bulletin will bring a continuation of the series of articles about Contra Dance und Round Dancing as well as the history of the Square Dance sign.

Editor:

Hinweis für unsere Lastschrift Abonnenten: Bis kurz vor Druckbeginn dieses Heftes habe ich noch keinerlei Zahlungseingänge für die bei der Bank eingereichten SEPA-Lastschriften gesehen. Das Versprechen aus dem letzten Bulletin den Lastschrift-Status auf dem Adresszettel (z.B. „LS-Abo bis 201312“ = bezahlt bis Dezember 2013) anzupassen, kann ich daher leider nicht erfüllen.

Im nächsten Heft folgt wieder eine Fortsetzung der Artikelserie über Contra Dance und Round Dancing und eine Fortsetzung der Geschichte des Square Dance Zeichens.